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Benkam Launches Multi-Year Expansion to Increase Extrusion Capacity
乌兹别克斯坦Benkam铝挤压公司连年扩建增加产能

Aluminum Cross Member for Weight Reduction in Commercial and Light Duty
Vehicles
商用车和轻载车采用铝橫樑减重

Bridge in a Box: New Aluminum Bridge Designed for Rapid Emergency Response
一个集装箱就可以装运的整座桥梁：专门为应急反应而设计的新型铝桥

Accelerating Aluminum Extrusion Demand: Interview with Paul Warton
加速铝挤压型材的需求：与海德鲁挤压分公司行政副总裁Paul Warton的访谈

Casthouse Management and Operations – Part II: An Introduction to Vertical DC
Casthouse Operating Costs
熔铸车间生产管理-第二部分：立式直冷铸造的生产成本

AEC Positioned to Address Extruder’s Needs in a Dynamic Market: Interview with
Jeff Henderson
铝挤压者协会(AEC)自我定位，满足挤压商在动态市场的需求：与AEC总裁Jeff Henderson
的访谈

Extrusion Suppliers Collaborate to Serve the North American Market
挤压供货商合作服务北美市场

Southeastern Extrusion Celebrates 50th Anniversary
美国阿拉巴馬州东南挤压公司庆祝成立50周年

Interlocking Extrusions Enable Radio Concealment Pole for Smart Cities
互锁型材用于智能化城市的无线电隐蔽杆

Determining the Effect of Preheating Bolsters on Die Performance
模垫的预热对模具的性能的影响

Introduction to Anodizing Aluminum: Why and How to Enhance Final Product
铝材阳极氧化介绍：如何提高产成品质量

Continuing to Navigate the Pandemic
在新冠蔓延的形势下继续努力
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